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Gillian Anderson dishes on
the best bao in Vancouver

Gillian Anderson sépanche sur
les meilleurs baos a Vancouver

SWISS WATCH: SCHUSS,
| CHEESE, CHALETS AND
=2%*=s MORE ALPINE TRADITIONS

ENTRE SCHUSS ET CHALETS: &
LES TRADITIONS SUISSES
AU SOMMET
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GETAWAY / ESCAPADE

QUICK TRIP TO WHISTLER
VOYAGE ECLAIR A WHISTLER

Five ways to get up to speed at the Olympic ski resort.
Cing pistes a explorer a la station de ski olympique.

BY /PAR SARAH MUSGRAVE |LLUSTRATIONS BY / OE KATRIN COETZER

NITA LAKE LODGE

Set away from the bump and pump of Whistler Village - five minutes by shuttle - this is one of the most romantic of the ski resort’s
properties, with 77 generous rooms overlooking a frosted, glacier-fed lake. The Valley Trail runs right into the lobby, integrating the
Arts & Crafis-style compound into the landscape. Warm up around the tall fieldstone fireplace or load up at the s'mores station on
the all-season patio. The spa eases quads with an Ila kundalini massage (“gentle” but plenty firm), steam room and rooftop hot tub.
In the morning, Fix Café makes impressive baked goods, smaothies and lattes (coffee-savvy Aussie ski guides jog here from the village
for a fix). m A l'écart du trépidant village de Whistler (cing minutes en navette), cette propriété, une des plus romantiques de la station
de ski, offre 77 chambres spacieuses avec vue sur un lac glaciaire gelé. Le sentier Valley Trail aboutit directement dans le hall, enchissant
ainsi le complexe de style Arts & Crafts dans le paysage. Réchauffez-vous prés de la grande cheminée en pierres des champs ou ravitaillez-
vous en s'mores 4 la terrasse quatre saisons. Les quadriceps se font soulager au spa grace a un massage Kundalini d'ila («doux» mais ferme
3 souhait), au bain de vapeur et au jacuzzi sur le toit. Le matin, le Fix Café sert de remarquables patisseries, frappés aux fruits et (atte

(des guides de ski australiens férus de café s'y rendent en joggant du village). 2131 LAKE PLACID RD., 604-866-5700, NITALAKELODGE.COM
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